



Protokoll styrelsemöte S30 2019–12–10

Närvaro:	Noah Mayerhofer	Vice Ordförande
	Emil Wihlander	Skattmästare
	Oskar Damkjaer	Studierådsordförande
	Adina Borg	Informationsansvarig
	Hannes Lantz	Cafémästare
	Joel Jonsson	Näringslivsansvarig
	Julia Nolinder	Källarmästare
	Johannes Törnblom	Aktivitetsansvarig
	Fred Nordell	Øverphøs
	Ante Svärd Nilsson	Kårkontakt TLTH
	Arvid Bengtsson	
	Axel Näsell	
	Gabriela Medina	
	Victor Winkelmann	
	Linus Åbrink	
	Joel Bäcker	
	Kaspian Jakobsson	
	Oskar Ström	
	Albin Sverreson	
	Sandra Nyström	
	Oskar Pott	
	Nils Ceberg	
	Filip Tran	
	Felicia Gabriell Augustsson	
	Gustaf Eklund	
	Niklas Hedstöm	
	Josefin Wetterstrand	
	Hannes Östergren	
	Anna Dahlström	
	Jacob Säll Nilsson	
	Marcus Hedebark	
	Marie Ask Uggla	
	Nils Stridbeck	
	Rasmus Olsson	

- §1 OFMÖ Mötesordförande Noah Mayerhofer förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande enligt lista:
- Arvid Bengtsson



- Axel Nåsell
- Gabriela Medina
- Victor Winkelmann
- Linus Åbrink
- Joel Bäcker
- Kaspian Jakobsson
- Oskar Ström
- Albin Sverreson
- Sandra Nyström
- Oskar Pott
- Nils Ceberg
- Filip Tran
- Felicia Gabriell Augustsson
- Gustaf Eklund
- Niklas Hedstöm
- Josefin Wetterstrand
- Hannes Östergren
- Anna Dahlström
- Jacob Säll Nilsson
- Marcus Hedebark
- Marie Ask Ugglå
- Nils Stridbeck
- Rasmus Olsson

- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Johannes Törnblom till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll:
- Protokoll styrelsemöte S04 2017-02-21
 - Protokoll styrelsemöte S10 2017-04-11



- Protokoll styrelsemöte S17 2017-10-10
 - Protokoll styrelsemöte S24 2017-12-12
- §7 Information från kåren
Utbildningsutskottet vill tacka för feedbacken från Speak Up Days. Det går att vara med och bestämma om budgeten för nästa år. Det går att köpa märken i Kårexpeditionen, inkomsterna kommer gå till Musikhjälpen.
- §8 Information PLCD
Oskar Damkjaer var på Julbord. Det var en person som ansökte om att börja senare del på InfoCom men uppnådde inte kraven, så sektionen får inga nya medlemmar. Programledningen har börjat fundera över att ha reklamvideor istället för att dela ut reklam på papper. Det kommer vara SI-övningar i Linalg. Det kommer finnas en ny specialisering för Datateknik, den är i inriktningen inbyggda system med en spin av internet of things, än så länge har den inget namn men Oskar Damkjaer föreslog Hårdvarumedveten mjukvara. De som var övningsledare fick tidigare i år gå på ett seminarium för hur de ska beté sig, det ska nu utvärderas om seminariumet gjorde någon skillnad. Sektionen kommer även 2021 få ett masterprogram på två år i AR/VR, man måste ha en kandidatexamen för att söka denna och vi kommer att behöva studiebevaka den.
- §9 Information från kollegierna
Hannes Lantz har möte nästa vecka
Oskar Damkjaer har möte ikväll men kommer skicka representanter då det är HTM2.
- §10 Ekonomisk status
Emil Wihlander berättar att vi har spenderat 15 000kr på tack.
- §11 Utskottsrapporter
Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- §12 Bokslut
Fred Nordell och Emil Wihlander berättar att det inte har hänt så mycket, men det är på gång.
- §13 Omvärldsbevakning
Fred Nordell berättade att det är kallt och Hannes Lantz berättade att det snart är jul.
- §14 Miljökollegie
Mötet valde att diskutera frågeställningarna i diskussionsunderlaget.
Har er sektion någon funktionärspost som skulle passa i ett miljökollegie, eller har ni planer på att skapa en funktionärspost? Vi har ingen funktionärspost just nu som skulle passa i ett miljökollegie. Fred



Nordell tror en miljöfunktionär hade kunnat sättas i Café. Sandra Nyström tror att en miljöfunktionär hade kunnat sättas i Källar. Emil Wihlander tror att en miljöfunktionär kan sättas i Källar får att det är lättare att trycka på huset därifrån.

Vilka möjligheter ser ni med ett miljökollegie? Fred Nordell ser det som att om man går via LTH och husen som helhet, blir det mer koordinerat. Det är bättre att tänka på det som husnivå än sektionnivå. Emil Wihlander säger att det blir mer storskaligt.

Vilka svårigheter tror ni att ett miljökollegie skulle kunna få? Emil Wihlander tror att oengagerade funktionärer kan vara ett problem. Fred Nordell tror att det hela beror på hur kåren vill promota det. Oskar Damkjaer tror att man kan möta ett visst motstånd från sektionerna, det är viktigt att alla sektioner känner ägandeskap av det kollegiet kommer fram till. Oskar Ström tror att det borde vara ett beslutsfattande organ, annars kan det vara svårt att få saker att hända. Fred Nordell tror samma sak som Oskar Ström eller i alla fall att kollegiet är starkt knytet till antingen Kårstyrelsen eller Fullmäktige.

Skulle er sektion vilja delta i ett miljökollegie? Emil Wihlander tror att det beror på hur det profileras. Fred Nordell sa att vi har folk som bryr sig men vi vill att det ska skötas på rätt sätt.

- | | | |
|-----|---|--|
| §15 | Stadfästning av Informatiosutskottsvalberedning | Adina Borg presenterade Filip Vannfälts valberedning. De nominerade är Filip Vannfält, Adina Borg och Axel Svensson. Mötet beslöt att välja Valberedningen, Adina Borg röstade inte. |
| §16 | Beslutsuppföljning | Inget beslut att följa upp. |
| §17 | Entlediganden av funktionärer | Ingen att entlediga. |
| §18 | Val av funktionärer | Linus Åbrink presenterade hur valprocessen har gått.
Mötet beslöt att välja in följande funktionärer: <ul style="list-style-type: none">• Victor Winkelmann till Barmästare• Gabriela Medina till Köksmästare• Joel Bäcker till Hovmästare• Axel Näsell till Pubmästare |
| §19 | Meddelanden | Inga meddelanden. |
| §20 | Övrigt | Nils Stridbeck nominerade Anna Dahlstöm och Kaspian Jakobson till Øverpeppare. |



Mötet **beslöt** (förutom Julia Nolinder) att välja in följande funktionärer:

- Anna Dahlstöm till Överpeppare
- Kaspian Jakobsson till Överpeppare

Johannes Törnblom berättade att det är julbord på tisdag.

Hannes Lantz berättade att det är sittning imorgon.

§21 OFMA

Mötesordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:33.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Julia Nolinder
Källarmästare

Noah Mayerhofer
Vice Ordförande

Johannes Törnblom
Aktivitetsansvarig